

Need a babysitter on vacation?

[] Childcare

Hello everyone! I would like to offer my services as a nanny. Summer vacations have just begun and maybe some of you need help while you're at work. I speak fluent Portuguese, I already have some experience in babysitter, and I also have a 4 year old daughter. I'm available until the end of September, including weekends. Anyone who has an interest can comment on the post or send a message to me. Have a great day!

Ola a todos ! Eu gostaria de oferecer meus serviços como babá. As férias de verão acabaram de começar e talvez alguns de vocês precisem de ajuda enquanto estiverem no trabalho. Falo fluentemente português, já possuo um pouco de experiência em babá, e também tenho uma filha de 4 anos . Estou disponível até o final de setembro, inclusive finais de semana. Se estiverem interessados, podem comentar a publicação ou enviar uma mensagem a mim. Tenham um ótimo dia !

Je voudrais offrir mes services en tant que nounou. Les vacances d'été viennent de commencer et peut-être que certains d'entre vous ont besoin d'aide pendant que vous êtes au travail. Je parle couramment le portugais, j'ai déjà de l'expérience en babysitting, et j'ai aussi une fille de 4 ans. Je suis disponible jusqu'à la fin du mois de septembre, y compris les week-ends. S'ils sont intéressés, ils peuvent commenter le message ou m'envoyer un message. Bonne journée!



Link

<https://homehelp.lu/need-a-babysitter-on-vacation,o742>

Contact

E-mail: larissa.sabino1@outlook.com
Telephone: 5511994021508

Localisation

, Cessange, Luxembourg City, Luxembourg, cessange, luxembourg Ville, luxembourg
-

Ad posted: **2018-07-17 12:03:28**